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                                                     ZAPISNIK 

Sa 80. sjednice Odbora za  zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine Crne 

Gore, održane 10. marta 2015. godine 

 

      Sjednica Odbora je počela u 11 sati. 

 

      Sjednicom Odbora je predsjedavao poslanik Zoran Jelić, predsjednik 

Odbora.  

 

      Sjednici Odbora su prisustvovali poslanici: Emilo Labudović, Srđan Perić i dr 

Jasmin Sutović. 

 

     Sjednici Odbora nijesu prisustvovali poslanici:dr Halil Duković, Janko Vučinić, 

dr Radosav Nišavić,  prim.dr Izet Bralić, dr Radovan Asanović i Andrija Popović. 

      Pored članova Odbora sjednici su prisustvovali: Kristina Mihailović, izvršna 

direktorica udruženja,, Roditelji'', Bendžamin Perks, šef Kancelarije UNICEF-a u 

Crnoj Gori, prim dr Mensud Grbović, pomoćnik ministra zdravlja, Božidarka 

Rakočević iz Instituta za javno zdravlje, Ana Zec, program koordinatorka u 

UNICEF-u  i Milica Kadović iz Udruženja ,,Roditelji''. 

      Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

 

      Za sjednicu je predložen i jednoglasno usvojen sljedeći dnevni red: 

                                              

   BEZBIJEDNOST I KVALITET BOLNIČKE NJEGE MAJKI I NOVOROĐENČADI 

                                                U CRNOJ GORI 

        

      Kristina Mihailović, izvršna direktorica Udruženja,, Roditelji'', govoreći o 

bolničkoj njezi koja se pruža majkama i novorođenčadima u crnogorskim 

porodilištima, ukazala je na lošu komunikaciju koja postoji između ljekara u 

Crnoj Gori kao i na lošu komunikaciji između majki i ljekara. Mišljenja je da 

treba obezbijediti nadzor i kontrolu rada u porodilištima. Naglasila je da je 
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zdravstvena zaštita i njega, koja se pruža majkama i novorođenčadima u Crnoj 

Gori, ispod svih standarda.  

     Bendžamin Perks, šef Kancelarije UNICEF-a u Crnoj Gori kazao je da je  

događaj iz Opšte bolnice u Bijelom Polju ukazao koje su promjene potrebne 

kada je riječ o zdravstvenoj zaštiti majki i novorođenčadi u crnogorskim 

zdravstvenim ustanovama. Istakao je da je analiza koju je izradio UNICEF, u 

saradnji sa ljekarima, pokazala da postoje dobre i loše prakse u sistemu 

zdravstvene zaštite.  

     Dr Mensud Grbović, pomoćnik ministra zdravlja, kazao je da je cilj smanjiti 

obolijevanje majki i novorođenčadi u Crnoj Gori. Složio se da je potrebno 

unaprijediti bolničku njegu majki i novorođenčadi. Veoma je važno da ljekari 

pohađaju obuke a neophodno je raditi i na edukaciji medicinskih sestara  u 

Crnoj Gori. Naglasio je da je prirodni priraštaj prisutan u Crnoj Gori ali da nije na 

visokom nivou. Takođe,  istakao je da se maksimalno teži vraćanju povjerenja u 

zdravstveni sistem.   

     Poslanik Srđan Perić smatra da je korijen problema u lošem menadžmentu 

zdravstva, koji je zatvoren za javnost. Zbog toga, smatra da je neophodno 

,,otvaranje''  zdravstvenog  sistema.  

     Poslanik Emilo Labudović mišljenja je da je stanje u crnogorskim 

porodilištima veoma loše, da treba unaprijediti mnogo toga, počevši od 

zdravstvene zaštite koja se pruža pacijentima pa do samog odnosa između 

pacijenata i osoblja, naglašavajući da treba vratiti povjerenje u zdravstveni 

sistem.  Mišljenja je da ne treba poslije nekih, kako je kazao, nemilih događaja, 

zdravstveni sistem posmatrati kao pusto ostrvo. Zaključio je da treba rješavati 

postupno probleme u zdravstvenom sistemu. 

     Predsjednik Odbora, Zoran Jelić smatra da  sa sjednice treba poslati poruku 

porodiljama da treba da vjeruju u zdravstveni sistem. Mišljenja je da 

zdravstveni sistem nema dovoljno novca. Takođe, konstataovao je da sve 

porodilje nijesu jednako informisane. Istakao je da se poslanicima mora 

predočiti kako da konkretno utiču na poboljšanje stanja u ovoj oblasti. Takođe, 

smatra da se treba povećati nivo higijene u zdravstvenim institucijama.  
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       Poslanik Jasmin Sutović naglasio je da treba nastojati da se u narednom 

periodu obezbijedi više sredstava za potrebe zdavstvenog  sistema. Mišljenja 

je, da majka poslije porođaja treba da bude uz svoju bebu  kao  i da treba raditi 

na edukaciji trudnica u toku i poslije porođaja.                

      Predsjednik Odbora, Zoran Jelić naložio je da Ministarstvo zdravlja, 

Kancelarija UNICEF-a u Crnoj Gori i Udruženje,, Roditelji'' proslijede, stručnoj 

službi Odbora, predloge zaključaka, koji će biti razmatrani na nekoj od narednih 

sjednica Odbora.    

 

Sjednica je završena u 12 sati.     

 

 

 

     Sekretarka Odbora                                                          Predsjednik  Odbora                                       

    Snežana Kaluđerović                                                                 Zoran Jelić      
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